

			løbende at indsamle data om solgte billetter og priser, så vi kan få et datagrundlag at handle på. Et datagrundlag, som ikke kun laves ultimo år, men løbende.		
8.	Møde med Lone Wentzell	SR	Orientering Jeg skal til møde med Lone Wentzell fra FMK, d. 4. februar. Lone er direktør med ansvarsområderne By, Land og Kultur og Arbejdsmarked. Er vi interesserede i Kulturelle Samråd i Danmark?	Lone vil gerne mødes omkring vores samarbejde og understøttelse. Hun spørger desuden indtil om vi er interesserede i Kulturelle Samråd i Danmark https://kulturellesamraad.dk/	Sofie og Hanne deltager i mødet og vi prøver at få Ole (ny kulturudv. formand) med. Vi er ikke interesserede i det Kulturelle samråd i DK.
9.	Hvad er vi egentlig medlem af - aktive i?	SR	Jf. ovenstående punkt, så synes jeg vi skal prøve at lave et overblik over de foreninger, samråd mv. som vi er medlem af. Hvem er kontaktperson og hvad får vi ud af disse? Det handler lidt om et strategisk blik på vores deltagelse ud af til.		Vi er medlem af Faaborg og Egn. Biografforeningerne. Kulturhuse.dk Sofie laver en liste, som ajourføres: Hvad er vi medlem af, samarbejder med osv...
10.	Principiel beslutning om lån af mødelokalet	SR	Gratis udlån af mødelokale til frivillige – med klare driftsrammer Der er rejst en forespørgsel om at stille Helios' mødelokale gratis til rådighed for frivillige til interne formål som møder, arbejdsgrupper og planlægningsaktiviteter. Brugen forventes primært at ligge i weekender, hvor	Se bilag	vedtaget som et nyt personalegode, - en prøveperiode på et år (2026) Alex skal styre det administrativt og der skal betales fast for en rengøring efterfølgende.

			lokalet i dag sjældent er udlejet kommercielt		
11.	Interview med Fyns Amts Avis - Palle Søby	SR	Orientering Jeg skal interviewes af Palle Søby om Helios. Er der noget særligt jeg skal have fokus på?		Alle sender input til Sofie. Interviewet er d. 29. januar.
12.	Billetpriser	JM/SR	Drøftelse (beslutning?) Skal vi have tre forskellige billetpriser? Nogle af priserne er måske ikke svarende til kostprisen. Vi mangler en god måde at holde styr på billetpriserne.		Sættes i bero indtil vi får dataopsamlingen op og køre. Vi beholder de priser, som vi har med mindre at dataindsamlingen viser et problem. Økonomien ser fin ud pt.
13.	Forslag til nye goder for de frivillige.	hh	Drøftelse (beslutning) Kunne vi give de frivillige 50% på billetter til operabio, Dr's koncerter og evt. vores egne events? Ville det være bæredygtigt eller?		Operabio, Dr's koncerter og udvalgte events bliver fremadrettet tilbudt de frivillige med 50 % rabat.
14.	Strategidag	SR	Beslutning Forslag om møde d. 1. marts? Eller skal vi finde en anden dag? Hvem gør hvad?		Vi rykker strategimødet til 1. marts kl. 9 backstage. Sofie står for styringen af dagen, Johnny og Hanne står for det praktiske.
15.	Møde med FMK vedr. aftale	SR	Orientering Jeg har haft møde med FMK d. 13-01-2026. Orientering herfra.		Sofie aftaler et nyt møde, da kommunen meldte afbud.
16.	Opslag om frivillig-tovholder	SR	Drøftelse (beslutning hvis muligt) Bestyrelsen bedes drøfte behovet for en tovholderrolle med fokus på at tage imod nye frivillige, samle fællesskabet og understøtte trivsel på tværs af frivilligrupper. Der ønskes beslutning om, hvorvidt opslaget godkendes og slås op som led i en styrket indsats for fastholdelse og rekruttering af	Se bilag Frivillig-Tovholder	Vi arbejder videre med ideen på strategimødet.

			frivillige.		
17.	Status lydanlæg i Store Sal	JE	Bilag fra Simon		Beskrivelse af hele processen til orientering.
18.	Årsaftale med u geavisen	3XH			Henrik har fornyet vores aftale med Ugeavisen.
19.	evt				79 er meldt til nytårstaffel.

Næste møde 4. februar.